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SLOVENSKO: Výsledky parlamentných volieb 2023 na Slovensku majú obrovský ohlas
nielen doma ale aj v zahraničí.

Jedným z takých ohlasov je aj odozva z ČR, upozorňujem, že drvivá väčšina občanov ČR sa
zvolebných výsledkov na Slovensku teší, ale sú aj takíto: podľa niektorých českých komentárov ak
Slováci nepochopia tie správne liberálne západné hodnoty, treba doslova vymeniť voličov na
Slovensku. 

Prásk…! A je to vonku! VÝMENA OBYVATEĽSTVA nielen na Slovensku, ale pre istotu v celej
Európe! A ako? No predsa pozvaním celej Afriky a Blízkeho Východu sem do Európy. Najprv to tam u
nich celé rozbombardujeme a zničíme aj ekonomickými opatreniami a podvodmi, aby sa tam už
nedalo žiť, a potom predsa bude dôvod tu u nás na prijímanie tzv. utečencov. Skvelá taktika.

ALE…

Všetko toto barbarstvo a globálna genocída by im prešla, keby im prešla celosvetová CENZÚRA a z
toho vyplývajúca neinformovanosť širokých más obyvateľstva. Nestalo sa. Smola. Informačnú vojnu
prehrali.

Nedarí sa globalistom, a tak kopia jednu fatálnu chybu za druhou, výsledkom čoho je čoraz väčšie
hnutie národov za svoju slobodu a suverenitu.
–
Z týchto dôvodov dávam aj na Slovensku jeden PODNETNÝ NÁVRH na uskutočnenie ich
snov – VZÁJOMNÁ VÝMENA NESPOKOJNÉHO OBYVATEĽSTVA.

Preto opakujem. S tým názorom z Čiech, aby sa vymenili voliči na Slovensku, treba len a len súhlasiť.

Výborný nápad.

Pokiaľ by toto teda za riekou Moravou navrhol niekto z bývalých nomenklatúrnych kádrov
Československej socialistickej republiky, súhlasím, iba nevieme, koho konkrétne chceli vymeniť.
Treba si uvedomiť, že sú dávno preč časy, keď sa o Slovensku rozhodovalo v Prahe, takže aj s touto
výmenou, nech to všetci nechajú iba na občanov Slovenskej republiky. Vypomôžem všetkým takto
uvažujúcim a túžiacim zúfalcom o túto dobrovoľnú výmenu a predkladám v tejto súvislosti
nasledovný návrh:

Aj progresívci, aj vlastenci svorne prehlasujú, že sú predsa za prosperujúce a SLUŠNÉ SLOVENSKO.
Progres musí byť.

Mnohí, ktorí chcú pomôcť Slovensku, už vopred deklarovali, že v prípade víťazstva Smeru, prípadne
vzniku koaličnej vlády Smeru, Slovenskej národnej strany ako najstaršej strany na Slovensku a
nejakej ďalšej strany by sa mnohí nespokojní na protest odsťahovali zo Slovenska.

Výborne, ďalší súhlas.
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Nešťastná a trpiaca menšina, ktorá demonštrovala v mene Slušného Slovenska a nie je zmierená s
dnešným vývojom, nech si teda nájde taký kút sveta, kde bude spokojná, kde si nájde rovnorodých
domácich spokojných, a naopak, drvivá väčšina dnešných spokojných občanov Slovenska si len
vydýchne a táto túžobne očakávaná spokojnosť zavládne na obidvoch stranách. No povedzte, nie je to
skvelá myšlienka, ako upokojiť dianie v krajine od Tatier k Dunaju?
Všetci to predsa chceme. Jedni voliči odídu (nespokojná menšina) a ostatní (spokojná väčšina)
zostanú. Presne, ako to chceli niektorí komentátori v ČR.

Slovensko môže byť takto vzorom pre celý svet v prijímaní utečencov – tentoraz zo západu. Tisíce
občanov a pôvodných nespokojných obyvateľov Švédska, Nemecka, Francúzska, Holandska a iných
postihnutých krajín ideológiou multi-kulti by sa ako skutoční utečenci a predovšetkým dôchodcovia
ako najzraniteľnejšia kategória ľudí spoločne s maloletými deťmi, napr. z NO-GO zón, ktorých sú na
západe tisíce a tisíce, by sa mohli uchádzať o azyl tam, kde boli
predtým iní nespokojenci, aby sa s nami stali spokojnými novými občanmi na Slovensku. Takto by sa
vymenili a preskupili voliči nielen na Slovensku ale aj v celej EU.

Výmena ako sa patrí. Namiesto anonymných ilegálov, ktorých treba živiť, aby nám potom oni
určovali, ako bude vyzerať Slovensko s ich cudzou kultúrou, nezlučiteľnou s našimi národnými
tradíciami a zvykmi, by sme mohli privítať budúcich spokojných ľudí zo západu, ktorí si už
odpracovali desiatky rokov, dostávajú za to dôchodok, a teraz to hlavné a podstatné – títo utečenci by
neboli nášmu znivočenému sociálnemu systému na príťaž, naopak, ako je to napr. pri Balatone v
Maďarsku, prinášajú aj finančný zisk do štátnej maďarskej pokladnice; na rozdiel od predstaviteľov
ďalekej východnej alebo južnej kultúry, ktorá sa nie vždy tvári, že chce mierovými prostriedkami
dosiahnuť svoje ciele.

Drvivá väčšina prichádzajúcich do Európy patrí k vyznávačom jednej a tej istej kultúry. Skrátka
kultúra, resp. NE-kultúra, kde žena nemá rovnaké práva ako muž, kde jeden muž môže mať legálne
aj štyri ženy, kultúra, kde muž sa môže oženiť aj s maloletou dievčinou (aj do 10 rokov) a mať s ňou
ako s dieťaťom intímny vzťah, nepatrí do našej vlasti, nepatrí vôbec do Európy!

Tu u nás máme rovnoprávny vzťah medzi mužom a ženou, ba najnovšie sa presadzuje podľa jednej
skupiny poblúdených aj rovnoprávny vzťah všetkých vyše 60-tich pohlaví, ktoré však títo dúhoví
misionári často ani nevedia tieto všetky pohlavia vymenovať, tobôž už vôbec popísať. Našťastie,
zatiaľ, sú pedofília a polygamia v Európe trestne postihované. Prečo teda dovoliť prichádzajúcim, aby
nás obviňovali napr. z rasizmu, keď nechceme takýchto novo-Európanov, ktorí
prišli aj násilne presadzovať ich kultúru – u nás. Nech si žijú tam doma, ako chcú, my k nim tam
nevchádzame nepozvane za tým účelom, že by sme presadzovali náš vlastný európsky životný štýl.
Vari ich niekto sem pozval? Kto je to? Všade boli a sú vlastizradcovia a tí sú oveľa horší než
nepriatelia, ktorí otvorene hovoria, čo s nami urobia, keď dobijú a obsadia naše územia. Vidíme
predsa, čo sa deje na západe a na severe Európy.

Vlastizradca je bez výnimky opovrhnutiahodný a odsúdeniahodný element v každej kultúre a v
každom kúte zemegule. Nikde sa s nimi nikto veľmi nepára…
–
Na internete koluje video, kde vlak plný cestujúcich v otvorených vagónoch (je to asi niekde v
indickom priestore) odchádza kamsi do neznáma, komentár je tam aktualizovaný a parafrázovaný na
slovenské pomery. Vraj prvé tisíce nespokojených voličov už odchádzajú zo Slovenska… a čuduj sa
svete, nikto im v tom nebráni… (pozn.: ak máte niekto link, môžete to sem pripojiť)
–
Čo sa to tu deje? Čo bude s nami, opustenými? Už dochádza k výmene obyvateľstva na Slovensku?

Tá spodina a slovenská lúza teraz tu zostane sama? Čo si počneme bez tých najúžasnejších a



najflexibilnejších hláv, bez večnej herečky a jej podobných, ktorí ani suverénne a slobodné Slovensko
pred rokmi nechceli, aby potom mnoho rokov určovali smerovanie tejto krajiny, kde sa nemusí nikto
báť zomierať?

Nebodaj tu už nikto viac nebude organizovať dúhové prajdy, pozývať ilegálnych votrelcov, urážať
národných dejateľov a velikánov, prenasledovať vlastencov?
To sme teda dopadli, už len toto nám chýbalo, samostatne a slobodne rozhodovať o sebe, však? Ako
sme si to len mohli dovoliť, takto odovzdať moc do rúk skutočných vlastencov a vyslancov ľudu, pre
ktorých je Pravda na najvyššom piedestáli?! Kto to kedy slýchal?!

Ako to vysvetlíme na západe? A čo nám na to teraz povie politbiro v Moskve……..? , ….. jéj pardón,
ospravedlňujem sa z celého srdca!, myslel som tým len hriešny babylon z Bruselu, Londýna a
Washingtonu. Deti moje, čo budeme teraz robiť, ako z toho von? Však to je neslýchané, nemali sme
predsa nič vlastniť, ale mali sme byť šťastní v tom ich „zelenom kráľovstve krivých zrkadiel“, či nie?

A čo je toto tu, čo sa to tu rysuje za spoločnosť?! Snáď len nie slobodná zem a krajina, kde ľudia budú
odmietať drieť ako otroci pre zisky cudzích korporácií, krajina, kde chcú potravinovú sebestačnosť
bez tých (p)otravín zo zahraničia, bez navozených ilegálov, bez chorých, protiprírodných,
demagogických a smrteľných ideológií s ich množiacimi sa pohlaviami?!
–
Vieme sa vôbec sami uživiť a ochrániť so to svoje, svoje rodiny a vlastnú kultúru?

Chce sa nám teda aj naďalej trpieť a zomierať za záujmy zahraničných nevolených tzv. dobrodincov a
zástupcov korporátneho nadnárodného fašizmu? Za záujmy znovu-vzkriesených neonacistov v euro-
atlantickom priestore?

Chceme opäť mať zavedené totalitárne účelové celoštátne lockdowny, protiústavné a protiprávne
konanie najvyšších predstaviteľov štátu, chceme znovu zažiť na sebe lekárske experimenty v rozpore
s Norimberským kódexom, t.j. vydieračske testovanie na vírus, či tzv.vakcíny, ktoré nepriniesli
žiadnu slobodu („Vakzine macht frei!“), ale len utrpenie, znetvorenie a smrť tisícov ľudí na Slovensku
a miliónov ľudí na celej Zemi?

Dosť už!!!

Situácia je v spoločnosti vyhrotená a napätá. Nech si toto veľmi dobre uvedomia všetci členovia novej
vlády a nového parlamentu na Slovensku. Guma sa nedá stále viac a viac naťahovať, raz praskne…

Aj trpezlivosť národa sa blíži ku koncu… a keď si ľud kedykoľvek v minulosti vzal svoj osud do
vlastných rúk, s vladármi to vtedy veru nikdy dobre nedopadlo…
Je najvyšší čas zbaviť našu domovinu a vlasť od protištátnych a protislovenských živlov a agentov
cudzích mocností.
–
Je najvyšší čas, aby slovenských občanov viedli budúci poslanci a potom aj budúci vladári tak, že ich
skutky budú jedine a len v súlade s najvyššou vesmírnou Pravdou a Spravodlivosťou. Toto nech je
signál, ktorý vysiela a vyžaruje vo Svetle Pravdy vzkriesené Slovensko do celého sveta.
Ak sme celé desaťročia počuli z tribún a transparentov zvolanie „Proletári všetkých krajín, spojte
sa!“, tak dnes je takisto aktuálne tiež celosvetové zvolanie a globálna výzva, znejúca zo Slovenska na
všetky svetové strany:

„NÁRODY VŠETKÝCH KRAJÍN, OSLOBOĎTE SA!“

–
Nech sa všetci ľudia na Zemi oslobodia z okovov novodobého otroctva – z okovov zla, ktoré tu vládlo



celé tisícročia! Planéta Zem vibračne stúpa do výšin, očisťuje sa, a na nej bude mať v budúcnosti
miesto iba ten ČLOVEK, ktorý sa vibračne prispôsobí večným prírodným, vesmírnym alebo inak
povedané, Božím prazákonom Stvorenia.
*******
Netradičný záver:
Práve dnes, 6.októbra, na Slovensku oslavujú meniny všetky Natálie. Gratulujem. Aký skrytý význam
má podľa jedného výkladu z talianskej knižky práve meno NATÁLIA? Náhody neexistujú, ani v
dnešný deň.
Preklad citátu:
„NATALE, NATALIA – pochádza z Natalis, Dies Natalis – znamená „Deň narodenia (zrodenia)“. …
Meniny sa slávia 13.5. ako spomienka na San Natale, milánskeho
biskupa, ktorý dlho bojoval proti Árijcom. Zomrel roku 747 (alebo 751). Iní ho radšej slávia na
Vianoce (v Taliansku sa na Vianoce želá „Buon Natale“, čiže „šťastné a veselé Vianoce“), ale to je
chybné, keďže pre kresťanov „IL NATALE“ sa vzťahuje na zrod večného života.“
Nech sa teda aj na Slovensku, a potom aj na celej Zemi, zrodí dnes niečo šťastné a veselé…

VYDRŽAŤ!
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